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辱義計引果圧声明
Statement of Guarantee on the Authenticity of the Information Submitted

1.申清材料真共性的保iI声明庄由申清人 (申亦企並由法定代表人 )釜署生数。委托代表

人釜署的 ,皮出具由申清人釜署的有数委托事。

The signature must bc done by himself(or herselつ .■■the casc of signaturc made by the

agcnt the lvrltten certiflcate of authorization inust bc provlded.

2.本表由江亦省食品菊品監督管理局制定。
This forlnat is cstablished by Jiangsu Food and Drugハ dministration

申清事項
Topics to be applied

方品GMP汰江

申清人
applicant

企立名称(或姓名):南通文峰久和堂方立有限公司
Nalne:

身FiI号 :

ID number:

(如属千企立申清剣 “/″。In the case of enterprise apphcadon,

please Flll “/"。 )

承滞事項
Guarantee

我 (413)■ iI:

V/e OersOnality or the enterprise)guarantee:

1、 本申清遵守国家法律法規規章和有美規定。

The apphcation is conducted in accordance Ⅵrith the national law and regulations in

involved.

2、 所有資料真共有数,有据可査。
All the information sublnitted in this appucatiOn is authentic and derived from the rehable

source.

3、 如有虚侵,原意承担相庇的法律責任。
Bcar the responsib亜 ″ for a■ the falsehood of the information submitted and l宙 皿assullle

all the lawful habiHlv

/2
ヽ

法定代表人 (或委托代理人)釜名8__
Signatupe of the applicant(or the agent al

「


